
Zápisnica č. 8/2010 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 27. 9. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Ján Šajbidor (prodekan 
FCHPT), Pavol Čičák (prodekan FIIT), Alojz Kopáčik, Ján Vajda, František 
Urban (prodekan SjF), Ľubica Vitková, František Horňák (prodekan MTF), 
Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Školné a poplatky spojené so štúdiom pre akademický rok 2011/2012 (pror. Kalužný) 
2. Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 (pror. Kalužný) 
3. Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy za 1. polrok 2010 a návrhy na jej 

doplnenie (pror. Finka) 
4. Veľtrh vzdelávania Akadémia (pror. Petráš) 
5. Ubytovanie študentov STU v ÚZ Gabčíkovo (pror. Janíček) 
6. Informácie o stave prípravy projektov Kompetenčných centier (pror. Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Školné a poplatky spojené so štúdiom pre akademický rok 2011/2012 (pror. Kalužný) 
2) Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 (pror. Kalužný) 
3) Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy za 1. polrok 2010 a návrhy na jej 

doplnenie (pror. Finka) 
4) Veľtrh vzdelávania Akadémia (pror. Petráš) 
5) Ubytovanie študentov STU v ÚZ Gabčíkovo (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K dátumu konania rokovania KR STU neboli termínované žiadne úlohy 
 
 
K bodu 1 Školné a poplatky spojené so štúdiom pre akademický rok 

2011/2012 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie KR STU písomnú informáciu, ktorá obsahuje 

konkrétne poplatky v členení po jednotlivých fakultách ako aj stupňoch VŠ 
štúdia a študijných programoch pre akademický rok 2011/2012. V zmysle 
zákona o vysokých školách je každá vysoká škola povinná včas stanoviť 
a zverejniť školné pre jednotlivé stupne VŠ štúdia ako aj poplatky súvisiace 
so štúdiom.  
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Stanovisko KR STU č. 1/8/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o školnom a poplatkoch spojených so štúdiom pre 
akademický rok 2011/2012. 
 
 
K bodu 2 Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil na rokovanie písomný materiál obsahujúci harmonogram 

prijímacích konaní na jednotlivé súčasti STU resp. stupne VŠ vzdelávania ako 
aj plánované počty prijímaných študentov pre akademický rok 2011/2012. 
Upozornil, že tie fakulty, ktoré využívajú aj 2. kolo prijímacieho konania, by 
jeho organizáciu mali časovo zladiť tak, aby prijímacie konanie, včítane 
prešetrenia žiadostí o preskúmanie rozhodnutí, bolo ukončené pred začiatkom 
akademického roka. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/8/2010  
KR STU berie na vedomie materiál „Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012“ bez 
pripomienok s tým, že rektor STU Báleš upozornil dekanov fakúlt na skoršie termíny 2. kola 
prijímacieho konania. 
 
 
K bodu 3 Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy za 1. polrok 

2010 a návrhy na jej doplnenie (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Informoval, že hodnotenie sa nieslo v konštruktívnom duchu. Uviedol, že 

rezervy sú vo vzájomnej informovanosti ako aj v sociálnej a personálnej 
politike na STU. Upozornil na dôležitosť nielen hmotného ale aj morálneho 
ocenenia zamestnancov STU pri ich životných jubileách, ktoré sa na 
viacerých súčastiach STU nevyužíva ako aj na problematickú úroveň hygieny 
sociálnych zariadení na FCHPT STU v súvislosti s jedálňou. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Potvrdil spomenutú korektnosť rokovaní so zástupcami vedenia STU o KZ 
a poďakoval za úroveň, ktorá sa dosiahla. 

Pror. Janíček: Uviedol, že odvody pre UOO STU nemusia byť 1% ale do výšky 1%. 
 
Stanovisko KR STU č. 3/8/2010  
KR STU berie na vedomie priebežné hodnotenie plnenia KZ za 1. polrok 2010 a rektor ukladá 
dekanom fakúlt dodržiavať podpísanú KZ na rok 2010. 
 
 
K bodu 4 Veľtrh vzdelávania Akadémia (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Veľtrh bude od 5.–7. 10. 2010, v SIBAMAC aréne, NTC Bratislava. Veľtrh je 

orientovaný na stredoškolskú a vysokoškolskú mládež, ktorá hľadá informácie 
o možnostiach štúdia na VŠ. Každá fakulta aj Ústav manažmentu budú mať 
svoj infopult a priestor na prezentáciu. 

 
 
Stanovisko KR STU č. 4/8/2010  
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KR STU berie na vedomie informácie o Veľtrhu vzdelávania Akadémia 2010. 
 
 
K bodu 5 Ubytovanie študentov STU v ÚZ Gabčíkovo (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a poďakoval sa spoluprácu pri jeho tvorbe 

kvestorke STU Židekovej a riaditeľovi ÚZ Gabčíkovo Jarošovi. Informoval 
o záujme zo strany študentov STU o ubytovanie v ÚZ STU v Gabčíkove 
najmä zo SvF a FCHPT STU. Momentálne je tam ubytovaných vyše 120 
študentov, pre ktorých je zabezpečená kyvadlová doprava do Bratislavy. 
Ubytovaní študenti môžu prejsť na ŠD STU do Bratislavy najskôr od 1.2.2011 
v prípade, že sa uvoľnia miesta. Predložený písomný materiál obsahuje aj 
kalkuláciu nákladov na ubytovanie a dopravu študentov. Náklady na dopravu 
hradí fakulta úmerne počtu vlastných ubytovaných študentov. 

Rektor Báleš: Opýtal sa dekanov fakúlt, či súhlasia s úhradou dopravných nákladov úmerne 
počtu študentov, pretože dekan FIIT STU poslal písomne negatívne 
stanovisko. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Upozornil, že je veľmi dobré, že máme ÚZ v Gabčíkove a je potrebné ho 
udržať. Ak sa v budúcnosti chystáme rekonštruovať internáty v Bratislave 
bude to asi jediná možnosť kde ubytovať študentov počas rekonštrukcie. 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Navrhol, aby sa uvažovalo aj s možnosťou dopravy študentov spojmi SAD 
a odporučil začať rokovania v tomto smere. 

Dekan FEI 
STU Vajda: 

Upozornil na rozpor v predloženom materiáli týkajúci sa ceny za dopravu. 
Odpovedal pror. Janíček: doprava bude faktúrovaná za skutočne realizované 
jazdy. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/8/2010  
KR STU súhlasí s úhradou za prepravu študentov ubytovaných v ÚZ Gabčíkovo, pričom 
celkové náklady sa rozpočítajú na súčasti STU pomerným spôsobom podľa počtu študentov 
danej fakulty využívajúcich túto dopravu. 
 
Stanovisko KR STU č. 5/8/2010  
KR STU berie na vedomie informácie o ubytovaní študentov STU v ÚZ STU Gabčíkovo. 
 
 
K bodu 6 Informácie o stave prípravy projektov Kompetenčných centier 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval, o stave projektov Kompetenčných centier a pozícii STU 
v nich. STU sa zúčastní 3 projektov v Bratislave a dvoch vo výzve mimo 
VÚC Bratislava (MTF a FCHPT). Posledný termín na podanie projektov je 
4.10.2010. 

Dekan FEI 
STU Vajda: 

Poznamenal, že vážne kritérium bolo mať projekty 6. a 7. RP. To znamenalo, 
že sa mohli uchádzať len niektorí riešitelia. 

Pror. Janíček: Informoval konkrétne o projekte KC zameraného na energetiku, ktorý 
gestoruje SAV a STU je v ňom partnerom. 

Prod. FCHPT 
STU Šajbidor: 

Informoval podrobnejšie o projekte KC, ktorý gestoruje UK a FCHPT STU je 
v ňom partnerom. 

Stanovisko KR STU č. 6/8/2010  
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KR STU berie na vedomie informácie o príprave projektov Kompetenčných centier a účasti 
STU v nich. 
 
 
K bodu 7  Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Informoval o rokovaniach s poskytovateľom pracovnej zdravotnej služby. Vlastné 
medicínske výkony bude hradiť každá fakulta sama. Súčasne upozornil na školenie 
BOZP, ktoré sa uskutoční 19.11.2010 o 8:30 hod na SjF STU, pozvánky budú doručené. 

 
2) Kvestorka STU Žideková: 

Nakoľko sa blíži koniec hospodárskeho roka v súvislosti s úpravami dotácie žiada 
predložiť dohody za vzájomné výkony do 1 mesiaca. Dekani dostali rozdelenie 
mzdových prostriedkov ako aj štipendií pre doktorandov podľa pravidiel na deľbu 
dotácie. 
Dekan SvF STU Kopáčik sa opýtal, či pri delení dotácie boli použité aj výkonové 
koeficienty. 

 
Úloha KR STU č. 1/8/2010  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt, aby v súvislosti s úpravami dotácie predložili kvestorke 
STU dohody týkajúce sa vzájomných výkonov. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 25. 10. 2010 
 
 
3) Prorektor Kalužný: 

− Informoval, že štipendiá doktorandov nemôžu byť čerpané z 10% určených na 
mimoriadne štipendiá.  

− Informoval, že niektoré fakulty, v zmysle písm. c) ods. 2 čl. 2 Štipendijného 
poriadku, neprispeli do štipendijného fondu na mimoriadne štipendia priznávané 
rektorom. Pri nesplnení tejto povinnosti do 5.10.2010, študentom príslušnej fakulty 
nebude rektorom priznané mimoriadne štipendium. 

− Štipendiá doktorandov je nutné vykazovať v AIS mesačne kvôli požiadavke MŠ SR 
− Oznámil termín promócií PhD študentov. Bude 13.12.2010 o 11:00 hodine. 

 
4) Prorektor Janíček: 

− Informoval, že prišla kontrola na verejné obstarávanie a týka sa nadlimitných 
zákaziek. 

− Informoval, 4.10.2010 bude slávnostne odovzdaná rekonštruovaná výmenníková 
stanica na FCHPT STU. 

 
5) Predseda UOO STU Kovár: 

− Informoval, že KOZ pripravuje na deň 12.10.2010 o 16:00 hod. protestné 
zhromaždenie pred úradom vlády SR. 

− Pripomenul úspešnú akciu Noc výskumníkov, na ktorej sa zúčastnili aj fakulty STU 
a požiadal o vyhodnotenie. 

 
6) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o podaných grantoch na podporu mladých výskumníkov na STU. 
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Žiadosti o grant sa momentálne vyhodnocujú. 
− Informoval, že na akcii Noc výskumníkov sme mali (STU) viac ako 20 stánkov 

z celkového počtu 50. Potvrdil, že bol veľký záujem o túto akciu zo strany verejnosti.
 
7) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o voľbách kandidátov na rektora STU, predstavovanie kandidátov bude 
18.10.2010 a o týždeň neskôr budú voľby kandidáta na rektora. 

 
8) Juraj Česelský, zástupca študentov v AS STU: 

Požiadal dekanov fakúlt, že ak budú organizovať nejaké podujatia pre stredoškolákov, 
nech informujú študentskú časť AS STU. Komunikujú s týmito študentmi cez sociálnu 
sieť, zverejnili tam aj fotografie z viacerých podujatí. 

 
9) Prorektor Petráš: 

− Uviedol, že Letná univerzita pre stredoškolákov bola veľmi úspešná akcia 
a poďakoval všetkým, ktorí prispeli k jej úspešnému priebehu. 

− Informoval o príprave 5. Reprezentačného plesu STU a požiadal dekanov o dodanie 
adresárov absolventov fakúlt. Rovnako rektor STU Báleš požiadal dekanov, aby 
tomuto podujatiu venovali väčšiu pozornosť ako v minulosti. 

− Predložil Kalendárium športových podujatí, kde sú všetky plánované športové akcie 
organizované tak na univerzitnej úrovni ako aj na fakultách. Tento materiál bude 
zverejnený aj na web stránke STU. 

− Informoval o stretnutí 4 rektorov technických univerzít Bratislava-Budapešť-Viedeň-
Praha, priebeh rokovania a výsledky. 

− Poďakoval MTF STU za úspešnú organizáciu medzinárodnej konferencie SEFI. 
 
10) Prodekan FCHPT STU Šajbidor: 

− Opýtal sa, či sa budú registrovať a hodnotiť aj citácie v Centrálnom registri MŠ SR. 
Odpovedal prorektor Redhammer: pravdepodobne nie, ale je potrebné pripraviť to 
rovnako ako v minulom roku. Upozornil na dátum koniec októbra 2010 na zadanie 
všetkých publikačných výstupov do databázy. 

− Informoval o oslavách 70. výročia začatia výučby na FCHPT STU, ktoré budú 
29.9.2010. 

 
11) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Informoval o konaní valného zhromaždenia Dunajského vedomostného klastra. STU má 
zastúpenie v dozornej aj správnej rade tejto organizácie. 

 
12) Dekanka FA STU Vitková: 

Informovala o nekompatibilite systému OLIB a Centrálneho registra MŠ SR. Jedná sa 
o evidenciu umeleckej činnosti, ktorá je na FA STU významná a čiastočne sa to týka aj 
SvF STU. Odpovedal prorektor Redhammer: firma, ktorá inovovala softvér v CR MŠ SR 
odporúča, aby umelecké aktivity boli zadávané priamo do tohto registra. Problém je, že 
takto zadané dáta nikto nekontroluje po formálnej stránke. Pripraví písomnú odpoveď na 
túto otázku. 

 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
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Zápisnicu overili: 
 
 
prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD. prorektor STU 
 
 
prof. Ing. Alojz KOPÁČIK, PhD. dekan SvF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


